
Motion 4–2022 - Intermediära vårdnivåer 

I takt med att sjukvården ständigt förändras kan det finnas skäl att se över behov av 
olika vårdnivåer. Det skulle kunna vara aktuellt att se över hur intermediära 
vårdnivåer skulle kunna utvecklas till exempel i syfte att avlasta intensivvården. I det 
pressade läge sjukvården just nu befinner sig så finns det dock inga resurser att göra 
en sådan översyn, det skulle i så fall kräva externa resurser. 

Ett eventuellt ställningstagande att skapa ytterligare vårdplatser med intermediära 
vårdformer är vidare att se som en ambitionshöjning och om inte nya ekonomiska 
resurser tillförs så måste de finansieras antingen genom omfördelning eller 
nedprioritering av annat vilket måste tas i beaktande. Det pågår ett arbete med att 
tillse att alla vårdplatser är öppna, det är av största prioritet.

Mot denna bakgrund anses motionen vara besvarad. 


